
REFERAT BESTYRELSESMØDE DEN 20 november 2019 

 

Deltagere:   Best Nicolaj Kjerkegaard    (NK) 

  Best Kim Vad                        (KM) 

  Best Birthe Basse                 (BB) 

  Best Mogens Dalsgaard      (MD) Formand / Referent 

 Supp. Martin Pedersen        (MP) 

 Best. Michael Hasselstrøm (MH) Ikke mødt uden afbud. 

 

Dagsorden: Punkt  1 Velkomst 

 Punkt 2 Orientering vedr. MDs møde med inspektør Robin og udviklingschef Pia  

  Fra ØsterBO 

Punkt 3 Hvordan fremtidssikrer vi informationerne fra den nuværende bestyrelse til de 

fremtidige bestyrelser? 

Punkt 4 Hvordan løser vi de kaotiske parkeringsproblemer på Pilen og Kastanien? 

Punkt 5 Dato og dagsorden til afdelingsmøde i januar 2020. 

Punkt 6 Evt. 

Punkt 1 Mogens bød velkommen til bestyrelsens første møde efter det ekstraordinære 

afdelingsmøde. MD håbede på et godt samarbejde i bestyrelsen. 

Herefter oplyste MD at han havde fået adgang til en tråd i messenger som den tidligere 

bestyrelse benyttede. Her var der fra et tidligere bestyrelsesmedlem nogle oplysninger om 

min person, som jeg ikke kunne genkende og derfor tilbageviste jeg disse påstande. 

Punkt 2 Møde med inspektøren og udviklingschefen gik alene ud på at jeg kunne få et overblik over  

igangværende projekter for afdelingen, da der kun var referencer fra afdelingens referater 

på ØsterBO hjemmeside, og det var kun for 2019. 

 Der er en lækage i vores vandrør i afdelingen, der forsvinder ca. 1600 liter i døgnet. Robin 

mener at han har fundet lækagen, og kontakter et sporingsfirma der finde utætheden. 

 Robin ønsker et møde med bestyrelsen for at orientere vedr. renovation af badeværelser. 

Mødet er den 5 december 2019.  

Punkt 3 MD har tidligere oplyst at der skal være bestyrelsesmøde hver måned da der skal være et 

højt informationsniveau. MD forslog at bestyrelsen mødes hver anden måned, men at 

bestyrelsen kan mødes imellem 2 bestyrelsesmøder, såfremt der er noget der skal tage 

stilling til. Bestyrelsen syntes at det var en god løsning. 



Punkt 4 På spørgsmålet om hvordan vi løser de kaotiske parkeringsproblemer på Pilen og Kastanien, 

blev bestyrelsen enige om at vi skal have en overordnet plan der løser problemet en gang for 

alle. Lappeløsninger løser ikke problemerne. Robin kontaktes. 

Punkt 5 Der er ordinært afdelingsmøde mandag den 20 januar 2020 kl. 19.00. i fælleshuset. 

 Michael, Nicolaj og Mogens er på valg. Nicolaj og Mogens ønsker at genopstille til 

bestyrelsen. 

 I forbindelse med at fastsætte en dato for afdelingsmødet og deltagelse i bestyrelsesmøder, 

er det meget vigtigt at man melder tilbage om man deltager eller at man er forhindret i at 

møde. Bestyrelsen gav håndslag på at fremover melder alle tilbage hurtigst muligt. 

Punkt 6 Den 5 december har bestyrelsen møde med inspektør Robin, hvor bestyrelsen ønsker svar på 

følgende: 

 Pris på nøglebrik til best. Lokalet, (vi har 1 nøgle tilbage)? Er der ens vaskeprogrammer på 

alle vaskemaskiner? Test af lys i opgange? Status på postkasser? Regnskab/budget 

2018/2019 – 2020/2021. 

 

  


